

Title (en)
Pull-out laundry dryer.

Title (de)
Ausziehbarer Wäschetrockner.

Title (fr)
Séchoir à linge extensible.

Publication
EP 0305623 A1 19890308 (DE)

Application
EP 87810495 A 19870831

Priority
US 7109387 A 19870708

Abstract (en)
The laundry dryer possesses two arms (1, 2) which can be pulled out telescopically and which are composed of a plurality of slides (3-9 and 10-16). Between every two mutually opposite slides extends a laundry bar (31). So that unused laundry bars (31) are prevented from being soiled, there is a hood which consists of a fixed upper leg (40) and of a pivotable front leg (41) covering the retracted laundry bars (31). The hood preferably consisting of sheet aluminium also forms, with its front leg (41), a stop for the foremost unused laundry bar (31), thereby guaranteeing an exactly defined partial pull-out of the two telescopic arms (1, 2). <IMAGE>

Abstract (de)
Der Wäschetrockner besitzt zwei teleskopartig ausziehbare Arme (1,2), die aus einer Mehrzahl von Schiebern (3-9 bzw. 10-16) zusammengesetzt sind. Zwischen zwei gegenüberliegenden Schiebern erstreckt sich je ein Wäschestab (31). Damit unbenutzte Wäschstäbe (31) gegen Verschmutzung gesichert sind, ist eine Haube, bestehend aus einem oberseitigen, festen Schenkel (40) und einem schwenkbaren, vorderseitigen Schenkel (41), vorgesehen, die die eingefahrenen Wäschstäbe (31) abdeckt. Die vorzugsweise aus Aluminiumblech bestehende Haube bildet zudem mit ihrem vorderseitigen Schenkel (41) einen Anschlag für den vordersten, nicht benutzten Wäschestab (31), so dass ein genau definiertes, teilweises Herausziehen der beiden Teleskoparme (1,2) gewährleistet ist.

IPC 1-7
D06F 57/12

IPC 8 full level
D06F 57/12 (2006.01)

CPC (source: EP US)
D06F 57/12 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
• [X] FR 2075847 A1 19711015 - EGISA RAND
• [A] EP 0213280 A2 19870311 - STEINER WALTER
• [A] US 1818761 A 19310811 - THEODOR SENDLER
• [A] DE 1585893 B1 19690925 - QUINKERT WILHELM
• [A] US 1345624 A 19200706

Cited by
CN104831506A

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
US 4771895 A 19880920; EP 0305623 A1 19890308

DOCDB simple family (application)
US 7109387 A 19870708; EP 87810495 A 19870831